# Nowy Staw, 24 grudnia 2024 r.

**Nr postępowania: ZP.271.1.3.2024**

Gmina Nowy Staw

ul. Gen. J. Bema 1, 82-230 Nowy Staw

**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**POSTĘPOWANIE PROWADZONE W TRYBIE PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO**

**NA PODSTAWIE ART.132 PZP**

**O WARTOŚCI SZACUNKOWEJ POWYŻEJ 221 000 EURO**

pn:

**Dostawa w formie leasingu operacyjnego fabrycznie nowej**

**koparko-ładowarki dla Urzędu Gminy w Nowym Stawie**

Postępowanie jest prowadzone w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 132 ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówień publicznych  
(*Dz. U. z 2024 r. poz. 1320)*

Zatwierdził.................................................

Kierownik Zamawiającego

**SPIS ZAWARTOŚCI SWZ**

TOM I INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW (ID)

TOM II OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA (OPZ)

TOM III ISTOTNE POSTANOWIENIA UMOWY

**TOM I INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW**

Spis treści

[I. Dane Zamawiającego: 3](#_Toc184635081)

[II. Tryb udzielenia zamówienia 3](#_Toc184635082)

[III. Opis przedmiotu zamówienia 4](#_Toc184635083)

[IV. Termin wykonania zamówienia 7](#_Toc184635084)

[V. Warunki udziału w postępowaniu 7](#_Toc184635085)

[VI. Podstawy wykluczenia z udziału w postępowaniu 8](#_Toc184635086)

[VII. Wykaz oświadczeń i dokumentów potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia 11](#_Toc184635087)

[VIII. Informacja o sposobie porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami 15](#_Toc184635088)

[IX. Wymagania dotyczące wadium 18](#_Toc184635089)

[X. Termin związania ofertą 18](#_Toc184635090)

[XI. Opis sposobu przygotowania oferty 19](#_Toc184635091)

[XII. Miejsce i termin składania i otwarcia ofert 21](#_Toc184635092)

[XIII. Opis sposobu obliczenia ceny 21](#_Toc184635093)

[XIV. Opis kryteriów, którymi Zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty 22](#_Toc184635094)

[XV. Informacja o formalnościach, jakie powinny zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego 25](#_Toc184635095)

[XVI. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy 26](#_Toc184635096)

[XVII. Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy 26](#_Toc184635097)

[XVIII. Pouczenie o środkach ochrony prawnej 26](#_Toc184635098)

[XIX. Klauzula informacyjna z art. 13 RODO 27](#_Toc184635099)

[XX. Postanowienia końcowe 29](#_Toc184635100)

[XXI. Załączniki 30](#_Toc184635101)

# I. Dane Zamawiającego:

Nazwa: Gmina Nowy Staw

Adres: ul. Gen. Józefa Bema 1

Kod Miejscowość: 82-230 Nowy Staw

Telefon: + 48 (55) 271 51 10

Adres strony internetowej: [www.bip.nowystaw.pl](http://www.bip.nowystaw.pl)

Adres poczty elektronicznej: [zamowienia@nowystaw.pl](mailto:zamowienia@nowystaw.pl)

Godziny urzędowania:

|  |  |
| --- | --- |
| poniedziałek | 7.30-15.30 |
| wtorek | 7.30-17.00 |
| środa | 7.30-15.30 |
| czwartek | 7.30-15.30 |
| piątek | 7.30-14.00 |

Adres strony internetowej, na której jest prowadzone postępowanie i na której będą udostępniane zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane  
z postępowaniem o udzielenie zamówienia: <https://platformazakupowa.pl/pn/nowystaw/proceedings>

Dokumentacja postępowania dostępna jest również na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Nowym Stawie, tj. <http://www.bip.nowystaw.pl/>.

# II. Tryb udzielenia zamówienia

1. Postępowanie prowadzone jest zgodnie z przepisami ustawy z dnia 11 września 2019 roku Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2024 r., poz. 1320), zwanej dalej również „ustawą Pzp”, a także zgodnie z wydanymi na podstawie niniejszej ustawy rozporządzeniami wykonawczymi oraz rozporządzeniami wykonawczymi, dotyczącymi przedmiotowego zamówienia publicznego, a zwłaszcza:
   1. Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U z 2020 r., poz. 2452);
   2. Rozporządzeniem Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy (Dz. U. z 2020 r., poz. 2415 z późn.zm).
2. Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 132 ustawy PZP, o wartości wyższej niż progi unijne.
3. Ogłoszenie o zamówieniu zostało przekazane do Urzędu Publikacji Unii Europejskiej, a po jego publikacji ukazało się w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej umieszczone zostało na stronie internetowej prowadzonego postępowania.
4. W zakresie nieuregulowanym w niniejszej Specyfikacji Warunków Zamówienia (zwanej dalej "SWZ" lub "specyfikacją")i ustawą Pzp zastosowanie mają przepisy ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks cywilny.
5. Postępowanie prowadzone jest przy użyciu Platformy zakupowej (Platforma OPEN NEXUS) https://platformazakupowa.pl/pn/nowystaw/proceedings
6. Zamawiający nie przewiduje złożenia oferty w postaci katalogów elektronicznych.
7. Zamawiający nie zastrzega możliwości ubiegania się o udzielenie zamówienia wyłącznie przez Wykonawców, o których mowa w art. 94 ustawy Pzp.
8. Zamawiający może najpierw dokonać oceny ofert, a następnie zbadać, czy Wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza, nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postepowaniu, zgodnie z art. 139 ust. 1 Pzp.
9. Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert wariantowych.
10. Przedmiotem niniejszego postępowania nie jest zawarcie umowy ramowej.
11. Zamawiający nie przewiduje udzielenia zamówień, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt. 8) ustawy Pzp.
12. Zamawiający nie wymaga przeprowadzenia przez Wykonawcę wizji lokalnej lub sprawdzenia przez niego dokumentów niezbędnych do realizacji zamówienia, o których mowa w art. 131 ust. 2 ustawy Pzp
13. Zamawiający nie wymaga obowiązku osobistego wykonania przez Wykonawcę kluczowych zadań zgodnie z art. 60 i art. 121 ustawy Pzp.

# III. Opis przedmiotu zamówienia

1. Przedmiotem zamówienia jest nabycie i dostarczenie Zamawiającemu do odpłatnego korzystania w ramach umowy leasingu operacyjnego w okresie jej obowiązywania, od daty podpisania protokołu odbioru przedmiotu leasingu – fabrycznie nowej koparko-ładowarki. Szczegółowy opis przedmiotu leasingu stanowi **TOM II SWZ** Opis Przedmiotu Zamówienia (dalej: OPZ). Podane parametry techniczno-użytkowe podane w TOMie II do niniejszej specyfikacji są wymagane. Nieposiadanie jakiegokolwiek parametru daje podstawy Zamawiającemu do odrzucenia oferty jako niezgodnej z SWZ. Zamawiający wymaga równych rat leasingowy przez okres trwania umowy leasingowej zgodnie z okresem zaoferowanym przez Wykonawcę w Formularzu ofertowym stanowiącym załącznik nr 1 do IDW. Minimalny okres umowy leasingowej wymagany przez Zamawiającego to 72 miesiące. Dłuższy okres będzie punktowany w ramach kryteriów oceny ofert wskazanych w rozdziale XIV IDW. Zamawiający informuje, że okres 1 miesiąca trwania umowy leasingowej stanowi 1 ratę leasingową.
2. Kody Wspólnego Słownika Zamówień:

|  |  |
| --- | --- |
| 43261000 | koparki mechaniczne |
| 66114000-2 | usługi leasingu finansowego |

1. Opis przedmiotu zamówienia stanowią:
   1. Niniejsza IDW,
   2. Szczegółowy Opis Przedmiotu Zamówienia – Tom II SWZ – w którym określone zostały w szczególności:
2. charakterystyka, parametry koparko-ładowarki;
3. podstawowe parametru leasingu.
4. Pojazd jak również wszystkie składniki wyposażenia muszą być fabrycznie nowe, nieużywane, nieregenerowane, nie powystawowe, bez wad i uszkodzeń oraz spełniać wymagania, wynikające z odrębnych przepisów w zakresie ich stosowania (jeżeli dotyczy). Wykonawca ponosi odpowiedzialność  
   za wszelkie braki i wady przedmiotu zamówienia.
5. Wykonawca zobowiązuje się dostarczyć koparko-ładowarkę objętą przedmiotem zamówienia na koszt własny do siedziby Urzędu Miejskiego w Nowym Stawie, transportem zapewniającym należyte zabezpieczenie jakościowe dostarczonego towaru przed uszkodzeniami. Tym samym odpowiedzialność za szkody powstałe podczas transportu przedmiotu dostawy ponosi Wykonawca do czasu podpisania protokołu zdawczo-odbiorczego.
6. Przekazanie kompletnego przedmiotu leasingu do eksploatacji nastąpi protokołem zdawczo - odbiorczym. W czynnościach odbioru wezmą udział osoby upoważnione przez Strony.
7. W dniu odbioru przedmiotu umowy Wykonawca przekaże Zamawiającemu 2 komplety kluczyków oraz następujące dokumenty stanowiące integralną część protokołu zdawczo-odbiorczego:
   1. Kartę lub książkę gwarancyjną pojazdu;
   2. Kopie wyciągu ze świadectwa homologacji lub dopuszczenie jednostkowe,
   3. Instrukcja obsługi i spis części zamiennych,
   4. Certyfikat bezpieczeństwa "CE";
   5. Inne dokumenty umożliwiające regularne przeglądy techniczne.
   6. Powyższe dokumenty powinny być w języku polskim.
8. Wykonawca powiadomi Zamawiającego o gotowości do odbioru Sprzętu co najmniej 3 dni robocze przed planowanym odbiorem na adres: [m.werner@nowystaw.pl](mailto:m.werner@nowystaw.pl).Termin odbioru musi zostać uzgodniony z Zamawiającym i zaakceptowany przez niego.
9. Podpisany bez uwag przez Strony protokół zdawczo – odbiorczy wraz z potwierdzeniem przeprowadzenia szkolenia w zakresie użytkowania przedmiotu leasingu, wydanym przez Zamawiającego, stanowić będzie dowód przekazania przedmiotu leasingu do korzystania w stanie przydatnym do umówionego użytku
10. Dostarczony pojazd powinien być w pełni sprawny i powinien odpowiadać standardom jakościowym i technicznym wynikającym z funkcji i przeznaczenia, zgodnie ze specyfikacją warunków zamówienia oraz powinien być wolny od wszelkich wad prawnych i fizycznych. Zamawiający dopuszcza dostawę równoważną spełniającą opisane minimalne parametry  
    i wymagania opisane w SWZ.
11. Wykonawca w cenie dostawy przeprowadzi szkolenie w siedzibie Zamawiającego – miejsce dostawy z zakresu obsługi oraz funkcjonalności pojazdu wraz z akcesoriami oraz szkolenie z zakresu jazdy oraz wykorzystania parametrów technicznych pojazdu (max. 2 uczestników szkolenia).
12. Do zakresu przedmiotu zamówienia należy także udzielenie gwarancji i wykonywanie świadczeń  
    z niej wynikających. Wykonawca zobowiązany jest tym samym do udzielenia gwarancji jakości na przedmiot umowy na okres nie krótszy niż 12miesięcy, licząc od daty podpisania protokołu odbioru, z zastrzeżeniem ust.12 i 13 IDW. Gwarancja jakości obejmuje wszelkie wady fizyczne i przyczyny tkwiące w przedmiocie umowy. Okres gwarancji dłuży niż 12 miesięcy będzie punktowany w ramach kryteriów oceny ofert.
13. Zamawiający wymaga udzielenia gwarancji na głowicę uchylno-obrotową na 24 miesiące, na czas trwania gwarancji dostawca zapewnia przeglądy głowicy wraz dojazdami na miejsce wskazane przez zamawiającego oraz materiały do przeglądów.
14. Zamawiający wymaga gwarancji na układ hydrauliczny i technologię minimum 84 miesięcy, bądź 7500h na silnik, w zależności co nastąpi wcześniej.
15. Zamawiający informuje, że tam, gdzie w dokumentacji opisał przedmiot zamówienia przez wskazanie znaków towarowych, patentów lub pochodzenia, źródła lub szczególnego procesu, który charakteryzuje produkty lub usługi dostarczane przez konkretnego Wykonawcę, które mogłoby doprowadzić do uprzywilejowania lub wyeliminowania niektórych Wykonawców lub produktów, należy odczytywać je wraz z wyrazami „lub równoważne”. Zamawiający dopuszcza możliwość składania ofert równoważnych do określonego w opisie przedmiotu zamówienia, jednak oferta równoważna musi spełniać wymagania techniczne, eksploatacyjne i jakościowe ujęte w SWZ. Zaproponowany przedmiot dostawy nie może odbiegać jakością, standardem, parametrami technicznymi od założonych przez Zamawiającego. Wykonawca, który w ofercie powołuje się na rozwiązania równoważne opisywanym przez Zamawiającego, jest obowiązany wykazać, że oferowane przez niego dostawy spełniają wymagania określone przez Zamawiającego. Zwrot „równoważne” oznacza możliwość uzyskania efektu założonego przez Zamawiającego za pomocą innych rozwiązań technicznych poprzez dopuszczenie ofert opartych na równoważnych ustaleniach. Zamawiający zwraca uwagę, że w przypadku składania przez Wykonawcę propozycji rozwiązań równoważnych, to na Wykonawcy ciąży wykazanie dowodu, iż oferowane dostawy są zgodne  
    z wymaganiami Zamawiającego. W przypadku wątpliwości Wykonawcy co do równoważności oferowanych materiałów lub wyrobów z wymaganiami Zamawiającego, Wykonawca winien wystąpić do Zamawiającego ze stosownym zapytaniem w sposób opisany w rozdziale VIII SWZ.
16. Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert częściowych. Udzielenie odrębnych zamówień na usługę leasingu i na zakup pojazdu byłoby niekorzystne ze względów wykonawczych oraz racjonalnego wydatkowania środków publicznych. Groziłoby to nadmiernymi trudnościami i kosztami wykonania zamówienia, a także potrzebą skoordynowania działań różnych wykonawców, realizujących poszczególne części zamówienia. Podział zamówienia osobno na usługę leasingu i na dostawę pojazdu przy założeniu unieważnienia jednej z nich i przy założeniu konieczności wszczęcia kolejnego postępowania, obejmującego unieważnioną część, oznaczałby znaczne przedłużenie procedury udzielania zamówienia. Ponadto istniałoby ryzyko niewykonania części zamówienia. W przypadku konieczności powtórzenia postępowania, z uwagi na wybór wykonawców tylko niektórych części zamówienia, wybrani wykonawcy w ramach pierwszego postępowania będą zmuszeni czekać na podpisanie umowy do czasu rozstrzygnięcia ostatniej procedury. Rodzi to ryzyko, że któryś z oczekujących wykonawców zrezygnuje z realizacji zamówienia, a w skrajnym przypadku może doprowadzić do upłynięcia przedłużonego terminu związania z ofertą i konieczności wszczęcia postępowania na nowo, także na część, w której dokonano już wyłonienia Wykonawcy. Zamówienie dostosowane jest dla małych oraz średnich firm. Zamawiający nie ustanowił znaczących warunków udziału w postępowaniu przez co w żaden sposób nie ogranicza to konkurencji.
17. Informacja na temat możliwości powierzenia przez Wykonawcę wykonania części zamówienia podwykonawcom:
    1. Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia Podwykonawcy.
    2. W przypadku powierzenia wykonania części zamówienia Podwykonawcy, Zamawiający, zgodnie z art. 462 ust. 2 ustawy Pzp, żąda wskazania przez Wykonawcę, w ofercie, części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć Podwykonawcom oraz podania przez Wykonawcę nazw ewentualnych Podwykonawców, jeżeli są już znani.
    3. Brak powyższego wskazania w ofercie Zamawiający uzna, że Wykonawca całość zamówienia wykona własnymi siłami - bez Podwykonawców.
    4. Powierzenie wykonania części zamówienia Podwykonawcom nie zwalnia Wykonawcy  
       z odpowiedzialności za należyte wykonanie zamówienia.
    5. Szczegółowe informacje dotyczące Podwykonawców zawarto w projekcie umowy, stanowiącym Załącznik nr 6 do niniejszej SWZ.
    6. Powierzenie wykonania części zamówienia Podwykonawcom nie zwalnia Wykonawcy  
       z odpowiedzialności za należyte wykonanie zamówienia. Wykonawca w całości ponosi odpowiedzialność za działania podwykonawcy jak za działania własne.
18. Wymagania stawiane Wykonawcy:
    1. Wykonawca jest odpowiedzialny za jakość, zgodność z warunkami technicznymi  
       i jakościowymi opisanymi dla przedmiotu zamówienia.
    2. Wymagana jest należyta staranność przy realizacji zobowiązań umowy.
    3. Ustalenia i decyzje dotyczące wykonywania zamówienia uzgadniane będą przez Zamawiającego z ustanowionym przedstawicielem Wykonawcy.
    4. Określenie przez Wykonawcę telefonów kontaktowych oraz innych ustaleń niezbędnych dla sprawnego i terminowego wykonania zamówienia.
    5. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za szkody wyrządzone przez Wykonawcę podczas wykonywania przedmiotu zamówienia.
19. Przeliczanie waluty

W przypadku, gdy złożone przez Wykonawcę dokumenty, oświadczenia dotyczące warunków udziału w postępowaniu zawierają dane/informacje w innych walutach niż określono to w niniejszej SWZ, Zamawiający jako kurs przeliczeniowy waluty przyjmie kurs NBP z dnia publikacji ogłoszenia o zamówieniu. Jeżeli w dniu ogłoszenia nie będzie publikowany średni kurs walut przez NBP, Zamawiający przyjmie kurs przeliczeniowy z ostatniej publikowanej tabeli kursów NBP przed dniem publikacji ogłoszenia o zamówieniu.

Kursy walut dostępne są pod następującym adresem internetowym:

<http://www.nbp.pl/home.aspx?f=/kursy/kursy_archiwum.html>

Zamawiający będzie korzystał z „Archiwum kursów średnich – tabela A”

1. Wstępne konsultacje rynkowe

Zamawiający nie przeprowadził wstępnych konsultacji rynkowych.

# IV. Termin wykonania zamówienia

Zamawiający wymaga, aby przedmiot zamówienia został dostarczony **w terminie do 2 miesięcy od daty podpisania umowy**. Okres obowiązywania umowy leasingu będzie wynosił zgodnie z zaoferowanym przez Wykonawcę, minimum 72 miesiące, maksimum 120 miesięcy od daty zawarcia umowy.

# V. Warunki udziału w postępowaniu

1. O udzielenie niniejszego zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy:
   1. nie podlegają wykluczeniu na podstawie art.108 ust 1 oraz art.109 ust 1 pkt 4 ustawy Pzp oraz na podstawie art.7 ust.1 ustawy z dnia 13.04.2022r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspierania agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego oraz na podstawie art. 5k ust. 1 rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31.07.2014 roku dot. środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.07.2014r, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dot. środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 08.04.2022r, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576;
   2. spełniają warunki udziału w postępowaniu, określone w ogłoszeniu o zamówieniu oraz niniejszej specyfikacji warunków zamówienia.
2. Warunki udziału w postępowaniu dotyczą:
   1. zdolności do występowania w obrocie gospodarczym:

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

* 1. uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika  
     to z odrębnych przepisów:

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

* 1. sytuacji ekonomicznej lub finansowej:

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

* 1. zdolności technicznej lub zawodowej:

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

# VI. Podstawy wykluczenia z udziału w postępowaniu

1. Z udziału w niniejszym postępowaniu wyklucza się Wykonawców, którzy podlegają wykluczeniu na podstawie art. 108 ust. 1 ustawy Pzp i art. 109 ust. 1 pkt. 4).
   1. będącego osobą fizyczną, którego prawomocnie skazano za przestępstwo:
2. udziału w zorganizowanej grupie przestępczej albo związku mającym na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego, o którym mowa w art. 258 Kodeksu karnego,
3. handlu ludźmi, o którym mowa w art. 189a Kodeksu karnego,
4. którym mowa w art. 228-230a, art. 250a Kodeksu karnego, w art. 46-48 ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie (Dz. U. z 2024 r. poz. 1488 ze zm.) lub w art. 54 ust. 1-4 ustawy z dnia 12 maja 2011 r. o refundacji leków, środków spożywczych specjalnego przeznaczenia żywieniowego oraz wyrobów medycznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 930),
5. finansowania przestępstwa o charakterze terrorystycznym, o którym mowa w art. 165a Kodeksu karnego, lub przestępstwo udaremniania lub utrudniania stwierdzenia przestępnego pochodzenia pieniędzy lub ukrywania ich pochodzenia, o którym mowa w art. 299 Kodeksu karnego,
6. o charakterze terrorystycznym, o którym mowa w art. 115 § 20 Kodeksu karnego, lub mające na celu popełnienie tego przestępstwa,
7. powierzenia wykonywania pracy małoletniemu cudzoziemcowi, o którym mowa w art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej (Dz. U. z 2021 r. poz. 1745),
8. przeciwko obrotowi gospodarczemu, o których mowa w art. 296-307 Kodeksu karnego, przestępstwo oszustwa, o którym mowa w art. 286 Kodeksu karnego, przestępstwo przeciwko wiarygodności dokumentów, o których mowa w art. 270-277d Kodeksu karnego, lub przestępstwo skarbowe,
9. którym mowa w art. 9 ust. 1 i 3 lub art. 10 ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej

- lub za odpowiedni czyn zabroniony określony w przepisach prawa obcego;

* 1. jeżeli urzędującego członka jego organu zarządzającego lub nadzorczego, wspólnika spółki w spółce jawnej lub partnerskiej albo komplementariusza w spółce komandytowej lub komandytowo-akcyjnej lub prokurenta prawomocnie skazano za przestępstwo, o którym mowa w pkt 1.1;
  2. wobec którego wydano prawomocny wyrok sądu lub ostateczną decyzję administracyjną o zaleganiu z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne, chyba że wykonawca odpowiednio przed upływem terminu do składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności;
  3. wobec którego prawomocnie orzeczono zakaz ubiegania się o zamówienia publiczne;
  4. jeżeli zamawiający może stwierdzić, na podstawie wiarygodnych przesłanek, że wykonawca zawarł z innymi wykonawcami porozumienie mające na celu zakłócenie konkurencji, w szczególności jeżeli należąc do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów, złożyli odrębne oferty, oferty częściowe lub wnioski o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, chyba że wykażą, że przygotowali te oferty lub wnioski niezależnie od siebie;
  5. jeżeli, w przypadkach, o których mowa w art. 85 ust. 1, doszło do zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania tego wykonawcy lub podmiotu, który należy z wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów, chyba że spowodowane tym zakłócenie konkurencji może być wyeliminowane w inny sposób niż przez wykluczenie wykonawcy z udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia.

1. Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego (Dz.U. z 2024 r. poz. 507 ze zm.) zwanej dalej: „ustawą o szczególnych rozwiązaniach”, z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówień publicznych wyklucza się:
   1. wykonawcę oraz uczestnika konkursu wymienionego w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisanego na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy o szczególnych rozwiązaniach;
   2. wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego beneficjentem rzeczywistym w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz.U. z 2023 r. poz. 1124 ze zm.) jest osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy o szczególnych rozwiązaniach;
   3. wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego jednostką dominującą w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 37 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz.U. z 2023 r. poz. 120 ze zm.) jest podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy o szczególnych rozwiązaniach.
   4. Wykluczenie następuje na okres trwania okoliczności określonych w pkt 2.
   5. Szczegółowe regulacje oraz konsekwencje prawne złożenia oferty przez Wykonawcę podlegającego wykluczeniu w oparciu o przesłanki wskazane w ust. 3 określono w art. 7 ustawy o szczególnych rozwiązaniach.
2. Zgodnie z art. 5k ust. 1 rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31.07.2014 roku dot. środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.07.2014r, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dot. środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 08.04.2022r, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576 zakazuje się udzielania wszelkich zamówień publicznych lub koncesji objętych zakresem dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w tym w szczególności dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady 2014/24/UE z dnia 26.02.2014r w sprawie zamówień publicznych, a także zakresem art. 7 i 8, art. 10 lit. b)-f) i lit. h)-j) tej dyrektywy, na rzecz lub z udziałem:
   1. obywateli rosyjskich lub osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów z siedzibą w Rosji;
   2. osób prawnych, podmiotów lub organów, do których prawa własności bezpośrednio lub pośrednio w ponad 50 % należą do podmiotu, o którym mowa w lit. a) w/w przepisu; lub
   3. osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów działających w imieniu lub pod kierunkiem podmiotu, o którym mowa w lit. a) lub b) w/w przepisu,
   4. w tym podwykonawców, dostawców lub podmiotów, na których zdolności polega się w rozumieniu dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10 % wartości zamówienia.
3. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się również Wykonawcę:
   1. w stosunku do którego otwarto likwidację, ogłoszono upadłość, którego aktywami zarządza likwidator lub sąd, zawarł układ z wierzycielami, którego działalność gospodarcza jest zawieszona albo znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury (art. 109 ust. 1 pkt. 4) ustawy Pzp).
4. Wykluczenie Wykonawcy następuje zgodnie z art. 111 ustawy Pzp.
5. Wykonawca nie podlega wykluczeniu w okolicznościach określonych w art. 108 ust. 1 pkt. 1), 2)  
   i 5) lub art. 109 ust. 1 pkt. 4) ustawy Pzp, jeżeli udowodni Zamawiającemu, że spełnił łącznie następujące przesłanki:

4.1. naprawił lub zobowiązał się do naprawienia szkody wyrządzonej przestępstwem, wykroczeniem lub swoim nieprawidłowym postępowaniem, w tym poprzez zadośćuczynienie pieniężne;

4.2. wyczerpująco wyjaśnił fakty i okoliczności związane z przestępstwem, wykroczeniem lub swoim nieprawidłowym postępowaniem oraz spowodowanymi przez nie szkodami, aktywnie współpracując odpowiednio z właściwymi organami, w tym organami ścigania, lub Zamawiającym;

4.3. podjął konkretne środki techniczne, organizacyjne i kadrowe, odpowiednie dla zapobiegania dalszym przestępstwom, wykroczeniom lub nieprawidłowemu postępowaniu, w szczególności:

1. zerwał wszelkie powiązania z osobami lub podmiotami odpowiedzialnymi za nieprawidłowe postępowanie Wykonawcy,
2. zreorganizował personel,
3. wdrożył system sprawozdawczości i kontroli,
4. utworzył struktury audytu wewnętrznego do monitorowania przestrzegania przepisów, wewnętrznych regulacji lub standardów,
5. wprowadził wewnętrzne regulacje dotyczące odpowiedzialności i odszkodowań  
   za nieprzestrzeganie przepisów, wewnętrznych regulacji lub standardów.
6. Zamawiający ocenia, czy podjęte przez Wykonawcę czynności, o których mowa w pkt. 4, są wystarczające do wykazania jego rzetelności, uwzględniając wagę i szczególne okoliczności czynu Wykonawcy. Jeżeli podjęte przez Wykonawcę czynności nie są wystarczające do wykazania jego rzetelności, Zamawiający wyklucza Wykonawcę.
7. Zamawiający może wykluczyć Wykonawcę na każdym etapie postępowania o udzielenie zamówienia.
8. Zamawiający odrzuca ofertę, jeżeli:

11.1. została złożona po terminie składania ofert;

11.2. została złożona przez Wykonawcę:

1. podlegającego wykluczeniu z postępowania, lub
2. niespełniającego warunków udziału w postępowaniu, lub
3. który nie złożył w przewidzianym terminie oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp, lub podmiotowego środka dowodowego, potwierdzających brak podstaw wykluczenia lub spełnianie warunków udziału w postępowaniu lub innych dokumentów lub oświadczeń;

11.3. jest niezgodna z przepisami ustawy;

11.4. jest nieważna na podstawie odrębnych przepisów;

11.5. jej treść jest niezgodna z warunkami zamówienia;

11.6. nie została sporządzona lub przekazana w sposób zgodny z wymaganiami technicznymi oraz organizacyjnymi sporządzania lub przekazywania ofert przy użyciu środków komunikacji elektronicznej określonymi przez Zamawiającego

11.7. została złożona w warunkach czynu nieuczciwej konkurencji w rozumieniu ustawy  
z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji;

11.8. zawiera rażąco niską cenę lub koszt w stosunku do przedmiotu zamówienia;

11.9. zawiera błędy w obliczeniu ceny;

11.10. Wykonawca w wyznaczonym terminie zakwestionował poprawienie omyłki, o której mowa   
w art. 223 ust. 2 pkt 3) ustawy Pzp;

11.11. Wykonawca nie wyraził pisemnej zgody na przedłużenie terminu związania ofertą;

11.12. Wykonawca nie wyraził pisemnej zgody na wybór jego oferty po upływie terminu związania ofertą;

11.13. Wykonawca nie wniósł wadium, lub wniósł w sposób nieprawidłowy lub nie utrzymywał wadium nieprzerwanie do upływu terminu związania ofertą lub złożył wniosek o zwrot wadium w przypadku, o którym mowa w art. 98 ust. 2 pkt 3) ustawy Pzp;

11.14.jej przyjęcie naruszałoby bezpieczeństwo publiczne lub istotny interes bezpieczeństwa państwa, a tego bezpieczeństwa lub interesu nie można zagwarantować w inny sposób.

12. Ocena spełnienia warunków udziału w postępowaniu oraz niepodleganie wykluczeniu dokonywana będzie w oparciu o złożone przez Wykonawcę w niniejszym postępowaniu oświadczenia

oraz dokumenty.

# VII. Wykaz oświadczeń i dokumentów potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia

1. Na ofertę składają się następujące dokumenty i załączniki:

|  |  |
| --- | --- |
| L.p. | **Wymagany dokument** |
| 1.1. | **Formularz ofertowy**  Wypełniony i podpisany przez Wykonawcę, według wzoru stanowiącego załącznik nr 1 do IDW (dokument tworzący/stanowiący ofertę). |
| 1.2. | **Oświadczenie JEDZ, że Wykonawca spełnia warunki udziału w postępowaniu**  według załącznika nr 2 do IDW  1) Elektroniczne narzędzie do wypełnienia JEDZ jest dostępne pod adresem: https://espd.uzp.gov.pl/filter?lang=pl ;  2) Instrukcja wypełniania Jednolitego Europejskiego Dokumentu Zamówienia została udostępniona na stronie Urzędu Zamówień Publicznych: https://www.uzp.gov.pl/baza-wiedzy/prawo-zamowien-publicznych-regulacje/prawo-krajowe/jednolity-europejski-dokument-zamowienia ;  3) Przygotowany przez Zamawiającego Jednolity Europejski Dokument Zamówienia w formacie \*.xml (stanowiący Załącznik nr 2 do IDW) należy zaimportować do elektronicznego narzędzia do wypełnienia JEDZ (o którym mowa w pkt 1) powyżej i wypełnić zgodnie z instrukcją (o której mowa w pkt 2) powyżej, uwzględniając następujące informacje:  a) w części IV formularza JEDZ „Kryteria kwalifikacji” Wykonawca może ograniczyć się do wypełnienia sekcji α, tj. do złożenia ogólnego oświadczenia dotyczącego wszystkich kryteriów kwalifikacji;  b) część V formularza JEDZ „Ograniczenie liczby kwalifikujących się kandydatów” należy pozostawić niewypełnioną.  4) w przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie JEDZ składa każdy z wykonawców. Oświadczenia te potwierdzają brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu;  5)jeżeli Wykonawca powołuje się na zasoby innych podmiotów (polega na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby), w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia oraz spełniania, w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby, warunków udziału w postępowaniu, wraz ze swoim oświadczeniem,  składa także oświadczenie JEDZ podmiotu udostępniającego zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu, w zakresie, w jakim wykonawca powołuje się na jego zasoby.  (Uwaga: dokument składany wraz z ofertą). |
| 1.3. | **Oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej**; |
| 1.4. | **Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu**  z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego oraz art. 5k ust. 1 rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31.07.2014 roku dot. środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie załącznikiem nr 4 do IDW  Wykonawca składa także oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby/ podwykonawcy  (Uwaga: dokument składany wraz z ofertą). |
| 1.5. | **Oświadczenie wykonawcy o aktualności**  informacji zawartych w złożonym oświadczeniu (JEDZ); |
| 1.6. | **Pełnomocnictwo**  upoważniające do złożenia oferty, o ile ofertę składa pełnomocnik, o ile nie wynikają z przepisów prawa lub z przedstawionych dokumentów rejestrowych.  (Uwaga: dokument składany wraz z ofertą- gdy podpisuje ją pełnomocnik). |

1. Wykonawca wraz w ofertą składa dokumenty wskazane w pkt.1.1., 1.2., 1.4 i 1.6. Dokumenty wskazane w pkt.1.3., 1.5 należy złożyć na wezwanie Zamawiającego w trybie art.126 PZP.
2. W przypadku kiedy ofertę składają **Wykonawcy wspólnie ubiegający** się o udzielenie zamówienia (konsorcjum/spółka cywilna), musi ona spełniać następujące warunki:

2.1. Wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo do reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.

2.2. Stosowne pełnomocnictwo, o którym mowa powyżej, powinno być sporządzone w formie elektronicznej (czyli opatrzonej podpisem kwalifikowanym) przez osoby upoważnione do reprezentowania Wykonawców oraz zostać przekazane w ofercie wspólnej Wykonawców. W przypadku gdy pełnomocnictwo zostanie sporządzone jako dokument w postaci papierowej i opatrzone własnoręcznym podpisem, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym poświadczającym zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej dokonuje mocodawca.

2.3. Pełnomocnik, o którym mowa powyżej, pozostaje w kontakcie z Zamawiającym w toku postępowania i do niego Zamawiający kieruje informacje, korespondencję itp. Wszelkie oświadczenia pełnomocnika Zamawiający uzna za wiążące dla wszystkich Wykonawców składających ofertę wspólną.

2.4. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez Wykonawców, oświadczenie JEDZ, o którym mowa w pkt 1.2 oraz oświadczenie z pkt.1.4, składa każdy z Wykonawców. Oświadczenia te potwierdzają brak podstaw wykluczenia każdego z Wykonawców oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu.

2.5. Wykonawcy składający ofertę wspólną dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika, które prace wykonują poszczególni wykonawcy.

2.6. Nie dopuszcza się uczestniczenia któregokolwiek z Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielnie zamówienia w więcej niż jednej grupie Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia. Niedopuszczalnym jest również złożenie przez któregokolwiek z Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielnie zamówienia, równocześnie oferty indywidualnej oraz w ramach grupy Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia.

2.7. Przepisy dotyczące Wykonawcy stosuje się odpowiednio do Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia.

2.8. Jeżeli zostanie wybrana oferta Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, Zamawiający zażąda przedłożenia przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego kopii umowy regulującej współpracę tych Wykonawców podpisanej przez wszystkich Wykonawców, przy czym termin, na jaki została zawarta nie może być krótszy niż termin realizacji zamówienia.

1. Zamawiający nie wymaga złożenia przedmiotowych środków dowodowych.
2. Zamawiający przed wyborem najkorzystniejszej oferty działając na podstawie art. 126 ust. 1 Pzp, wezwie wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym **niż 10 dni**, aktualnych na dzień złożenia podmiotowych środków dowodowych na potwierdzenie aktualności danych, o których mowa w art. 124 ust. 1 ustawy Pzp, to jest spełnianie przez Wykonawcę braku podstaw do wykluczenia:
   1. informacji z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie:
   2. art. 108 ust. 1 pkt 1 i 2 Pzp,
   3. art. 108 ust. 1 pkt 4 Pzp, dotyczącej orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka karnego,

- sporządzonej nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jej złożeniem,

* 1. oświadczenia wykonawcy, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 Pzp, o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów, z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę, ofertę częściową lub wniosek o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, albo oświadczenia o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty, oferty częściowej lub wniosku o dopuszczenie do udziału w postępowaniu niezależnie od innego wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej - według załącznika nr 3 do IDW;
  2. oświadczenia wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 Pzp, w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania wskazanych przez zamawiającego, o których mowa w:
  3. art. 108 ust. 1 pkt 3 Pzp,
  4. art. 108 ust. 1 pkt 4 Pzp, dotyczących orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka zapobiegawczego,
  5. art. 108 ust. 1 pkt 5 Pzp, dotyczących zawarcia z innymi wykonawcami porozumienia mającego na celu zakłócenie konkurencji,
  6. art. 108 ust. 1 pkt 6 Pzp - według załącznika nr 5 do IDW;

5.4. dokumentu potwierdzającego, czy w stosunku do wykonawcy nie otwarto likwidacji, nie ogłoszono upadłości, czy aktywami zarządza likwidator lub sąd, czy zawarł układ z wierzycielami, czy działalność gospodarcza jest zawieszona albo czy znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury (odpis z KRS, CEIDG lub innego równoważnego rejestru);

6. Zamawiający nie wezwie do złożenia przedmiotowych środków dowodowych, jeżeli może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne, o ile wykonawca wskazał w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 Pzp (załącznik nr 2 do IDW), dane umożliwiające dostęp do tych środków.

7. Jeżeli wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza granicami Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast:

* 1. informacji z Krajowego Rejestru Karnego, o której mowa w pkt 4.1. IDW – składa informację z odpowiedniego rejestru, takiego jak rejestr sądowy, albo, w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, w zakresie, o którym mowa w pkt 4.1. IDW - dokument powinien być wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jego złożeniem,
  2. Jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, nie wydaje się dokumentów, o których mowa w pkt 7.1. IDW, lub gdy dokumenty te nie odnoszą się do wszystkich przypadków, o których mowa w art. 108 ust. 1 pkt 1, 2 i 4 Pzp, zastępuje się je odpowiednio w całości lub w części dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone pod przysięgą, lub, jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania nie ma przepisów o oświadczeniu pod przysięgą, złożone przed organem sądowym lub administracyjnym, notariuszem, organem samorządu zawodowego lub gospodarczego, właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy; dokument (oświadczenie), zastępujący dokument o którym mowa w pkt 7.1. IDW powinien być wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jego złożeniem.

# VIII. Informacja o sposobie porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami

1. Komunikacja między Zamawiającym, a Wykonawcami, w tym składanie ofert, wymiana informacji oraz przekazywanie dokumentów lub oświadczeń odbywa się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, za pośrednictwem Platformy zakupowej OPEN NEXUS, która dostępna jest na stronie <https://platformazakupowa.pl/> (strona logowania: <https://platformazakupowa.pl/register/>).
2. Przed przystąpieniem do składania oferty, Wykonawca jest zobowiązany zapoznać się z warunkami korzystania z Platformy OPEN NEXUS określonymi w regulaminie dostępnym pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin> oraz ze szczegółową instrukcją obsługi Platformy OPEN NEXUS, która jest zamieszczona pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>.
3. Korespondencja przy użyciu środków komunikacji elektronicznej w niniejszym postępowaniu odbywa się w następujący sposób:
   1. przed upływem terminu składania ofert (m. in. wnioski o wyjaśnienie treści SWZ):
   2. za pośrednictwem Platformy OPEN NEXUS, gdzie po zalogowaniu się na uprzednio założone swoje konto, Użytkownik wskazuje postępowanie, następnie po wejściu w szczegóły wskazanego postępowania przechodzi do formularza Wyślij wiadomość, który umożliwia dodanie do treści wysyłanej wiadomości plików lub spakowanego katalogu (załączników). Występuje limit objętości plików lub spakowanych folderów do ilości 10 plików lub spakowanych folderów przy maksymalnej sumarycznej wielkości 500 MB.
   3. w sytuacji awarii lub przerwy technicznej działania Platformy OPEN NEXUS (nie dotyczy składania ofert oraz załączników do oferty), dopuszcza się kierowanie wiadomości bezpośrednio na adres poczty elektronicznej: [zamowienia@nowystaw.pl](mailto:zamowienia@nowystaw.pl),
   4. po upływie terminu składania ofert (m. in.: dokumenty, oświadczenia, wyjaśnienia): za pośrednictwem Platformy OPEN NEXUS – analogicznie jak w przypadku korespondencji przed upływem terminu składania ofert.
4. Komunikacja za pośrednictwem Platformy OPEN NEXUS:
   1. Wykonawca przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego tj. rejestrując się bezpłatnie lub w przypadku posiadania konta na Platformie OPEN NEXUS – logując się, akceptuje warunki korzystania z platformy, określone w regulaminie dostępnym pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin> oraz uznaje go za wiążący;
   2. szczegółowa instrukcja obsługi Platformy OPEN NEXUS, zawierająca instrukcję korzystania <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>;
   3. każdy załączany plik zawierający dokumenty, oświadczenia lub pełnomocnictwa musi być uprzednio opatrzony kwalifikowanym podpisem elektronicznym przez osoby uprawnione do reprezentowania odpowiednio Wykonawcy, Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia;
   4. w przypadku opatrywania elektronicznych dokumentów kwalifikowanym podpisem elektronicznym dla dokumentów elektronicznych w formacie .pdf zaleca się zastosowanie kwalifikowanego podpisu elektronicznego w formacie PAdES, natomiast dla dokumentów elektronicznych w formacie innym niż .pdf zaleca się zastosowanie kwalifikowanego podpisu elektronicznego w formacie XAdES; szczegółowe informacje o sposobie pozyskania usługi kwalifikowanego podpisu elektronicznego oraz warunkach jej użycia można znaleźć na stronach internetowych kwalifikowanych dostawców usług zaufania, których lista znajduje się pod adresem internetowym: <http://www.nccert.pl/kontakt.htm>;
   5. Zamawiający zaleca sporządzanie dokumentów elektronicznych w formacie .pdf;
   6. za datę wpływu oświadczeń, wniosków, zaświadczeń oraz informacji przyjmuje się datę wysłania wiadomości wraz z załącznikiem, która prezentowana jest również w wysłanej wiadomości.
5. Zamawiający, zgodnie z § 2 ust. 1 Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia  
   30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej  
   w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U z 2020 r., poz. 2452) informuje, że:
   1. pliki podpisane przy pomocy podpisu zewnętrznego XAdES należy załączać wraz z plikiem podpisu;
6. Zamawiający, zgodnie z § 11 ust. 2 Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia  
   30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej  
   w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U z 2020 r, poz. 2452) określa niezbędne wymagania sprzętowo-aplikacyjne umożliwiające pracę w systemie PZP, tj.:
   1. dostęp do sieci Internet o gwarantowanej przepustowości nie mniejszej niż 1 Mb/s;
   2. komputer klasy PC lub MAC o następującej konfiguracji: pamięć ram min. 3 GB RAM, procesor 1500 MHz lub lepszy, jeden z systemów operacyjnych Linux Kernel 4.0, Windows 7 i MacOS 10.12 – lub nowsze wersje;
   3. zainstalowana przeglądarki internetowe w najnowszych wersjach: Firefox, Chrome, Opera,
   4. włączona obsługa JavaScript,
   5. zainstalowany program do obsługi formatów .pdf np. Acrobat Reader,
   6. dopuszczalne formaty przesłanych danych tj. plików o wielkości do 100 MB to w szczególności: .pdf, .doc, .docx, .odt, .zip, .7zip, .7z; Zamawiający informuje dodatkowo, że dopuszcza zastosowanie do kompresji dokumentów elektronicznych, oprócz formatów danych określonych w przepisach rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 kwietnia 2012 r. w sprawie Krajowych Ram Interoperacyjności, minimalnych wymagań dla rejestrów publicznych i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych wymagań dla systemów teleinformatycznych, także formatu danych .rar (nazwa standardu: Roshalarchive);
   7. informacja odnośnie kodowania i czasu odbioru danych:
   8. plik załączony przez Wykonawcę na portalu i zapisany nie jest widoczny dla Zamawiającego, ponieważ w systemie występuje jako plik zaszyfrowany;
   9. jako czas złożenia oferty przez Platformę OPEN NEXUS przyjmuje się moment otrzymania żądania przez serwer po kliknięcia w opcję „Złóż ofertę”; czas jest prezentowany w (hh:mm:ss) zgodnie ze strefą czasową ustawioną na komputerze;
   10. czas serwera jest synchronizowany z czasem udostępnionym przez Główny Urząd Miar.
7. We wszelkiej korespondencji związanej z niniejszym postępowaniem Zamawiający i Wykonawcy posługują się nazwą i nr zadania.
8. Osoby uprawnione do porozumiewania się z Wykonawcami:
   1. Osobą ze strony Zamawiającego upoważnioną do kontaktowania się z Wykonawcami jest:

|  |  |
| --- | --- |
| stanowisko | Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej |
| imię i nazwisko | **Mateusz Werner** |
| tel. | **+48 55 271 51 10 wew. 41** |
| w terminach | w godzinach pracy Zamawiającego |

* 1. Osobą ze strony Zamawiającego upoważnioną do potwierdzenia wpływu oświadczeń, wniosków, zawiadomień oraz innych informacji przekazanych drogą elektroniczną jest:

|  |  |
| --- | --- |
| stanowisko | Inspektor ds. zamówień publicznych |
| imię i nazwisko | **Edyta Kędra** |
| tel. | **+ 48 55 271 51 10 wew. 34** |
| w terminach | w godzinach pracy Zamawiającego |

Wyjaśnienie treści specyfikacji warunków zamówienia:

* 1. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego z wnioskiem o wyjaśnienie treści niniejszej specyfikacji warunków zamówienia.
  2. Zamawiający udzieli wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na **6 dni** przed upływem terminu składania ofert, pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści SWZ wpłynął do Zamawiającego nie później niż na **14 dni** przed upływem terminu składania ofert.
  3. Jeżeli Zamawiający nie udzieli wyjaśnień w terminie, o którym mowa w pkt. 8.4, przedłuża termin składania ofert o czas niezbędny do zapoznania się wszystkich zainteresowanych Wykonawców z wyjaśnieniami niezbędnymi do należytego przygotowania i złożenia oferty.
  4. W przypadku gdy wniosek o wyjaśnienie treści SWZ nie wpłynął w terminie, o którym mowa w pkt. 8.4, Zamawiający nie ma obowiązku udzielania wyjaśnień SWZ oraz obowiązku przedłużenia terminu składania ofert.
  5. Przedłużenie terminu składania ofert nie wpływa na bieg terminu składania wniosku o wyjaśnienie treści SWZ.
  6. Treść zapytań oraz udzielone wyjaśnienia zostaną zamieszczone, bez ujawniania źródła zapytania na stronie internetowej: <https://platformazakupowa.pl/pn/nowystaw/proceedings>.
  7. Nie udziela się żadnych ustnych i telefonicznych informacji, wyjaśnień czy odpowiedzi na kierowane do Zamawiającego zapytania w sprawach wymagających zachowania pisemności postępowania.

1. Modyfikacja treści specyfikacji warunków zamówienia:
   1. W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmodyfikować treść specyfikacji warunków zamówienia.
   2. W przypadku gdy zmiana treści SWZ jest istotna dla sporządzenia oferty lub wymaga od Wykonawców dodatkowego czasu na zapoznanie się ze zmianą treści SWZ i przygotowanie ofert, Zamawiający przedłuża termin składania ofert o czas niezbędny na ich przygotowanie.
   3. Zamawiający informuje Wykonawców o przedłużonym terminie składania ofert przez zamieszczenie informacji na stronie internetowej prowadzonego postępowania, na której została udostępniona SWZ.
   4. Dokonaną zmianę treści SWZ Zamawiający udostępnia na stronie internetowej prowadzonego postępowania.
   5. W przypadku gdy zmiana treści SWZ prowadzi do zmiany treści ogłoszenia o zamówieniu, Zamawiający zamieszcza w Urzędowi Publikacji Unii Europejskiej ogłoszenie o zmianie ogłoszenia.
2. Wszelkie modyfikacje, uzupełnienia i ustalenia oraz zmiany, w tym zmiany terminów, jak również pytania Wykonawców wraz z wyjaśnieniami stają się integralną częścią specyfikacji warunków zamówienia i będą wiążące przy składaniu ofert. Wszelkie prawa i zobowiązania Wykonawcy odnośnie wcześniej ustalonych terminów będą podlegały nowemu terminowi.

# IX. Wymagania dotyczące wadium

Zamawiający nie wymaga wniesienia wadium.

# X. Termin związania ofertą

1. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert, przy czym pierwszym dniem terminu związania ofertą jest dzień, w którym upływa termin składania ofert.
2. Wykonawca pozostaje związany ofertą przez okres **90 dni** od upływu terminu składania ofert,  
   tj**. do dnia 27 kwietnia 2025 r**.
3. W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą, zwraca się jednokrotnie do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż **60 dni** (art. 220 ust 3 Pzp).
4. Przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa w pkt. 3, wymaga złożenia przez Wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą, przy czym pisemność należy w tym przypadku rozumieć, zgodnie z treścią art. 7 pkt. 16) ustawy Pzp, jako sposób wyrażenia informacji przy użyciu wyrazów, cyfr lub innych znaków pisarskich, które można odczytać i powielić, przekazywanych w niniejszym postępowaniu przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.

# XI. Opis sposobu przygotowania oferty

1. Ofertę oraz wszystkie załączniki w tym podmiotowe środki dowodowe składa się, pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
2. Przygotowanie oferty:
   1. Ofertę należy złożyć na formularzu, którego wzór stanowi załącznik Nr 1 do IDW,
   2. Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę, sporządzoną w języku polskim. Oferta winna być sporządzona w języku polskim. Dokumenty sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski, poświadczonym przez Wykonawcę.
   3. Koszty związane z przygotowaniem oferty ponosi składający ofertę.
   4. Oferta oraz wymagane oświadczenia i dokumenty składane wraz z ofertą wymagają podpisu osób uprawnionych do reprezentowania Wykonawcy, zgodnie z aktem rejestracyjnym oraz przepisami prawa. Oznacza to, że jeżeli z dokumentu(ów) określającego(ych) status prawny Wykonawcy(ów) lub pełnomocnictwa (pełnomocnictw) wynika, iż do reprezentowania Wykonawcy(ów) upoważnionych jest łącznie kilka osób, dokumenty wchodzące w skład oferty muszą być podpisane przez wszystkie te osoby.
   5. Oferta podpisana przez upoważnionego przedstawiciela Wykonawcy wymaga załączenia właściwego pełnomocnictwa lub umocowania prawnego. Pełnomocnictwo przekazuje się w postaci elektronicznej i opatruje się kwalifikowanym podpisem elektronicznym osoby działającej w imieniu mocodawcy. W przypadku gdy pełnomocnictwa zostaną sporządzone jako dokument w postaci papierowej i opatrzone własnoręcznym podpisem, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, poświadczającym zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej dokonuje mocodawca.
   6. Oferta powinna zawierać wszystkie wymagane dokumenty, oświadczenia, załączniki i inne dokumenty, o których mowa w treści niniejszej specyfikacji.
   7. Dokumenty winny być sporządzone zgodnie z zaleceniami oraz przedstawionymi przez Zamawiającego wzorcami (załącznikami), zawierać informacje i dane określone w tych dokumentach.
   8. Wykonawca składa ofertę za pośrednictwem Platformy OPEN NEXUS, która dostępna jest po zalogowaniu się na stronie <https://platformazakupowa.pl/>. W celu przygotowania oferty należy skorzystać z narzędzia Przygotuj ofertę.
   9. Wykonawca może przed upływem terminu do składania ofert zmienić lub wycofać ofertę za pośrednictwem Platformy zamówień publicznych OPEN NEXUS. Zmiana oferty następuje poprzez wycofanie oferty oraz jej ponownym złożeniu. Po upływie terminu do składania ofert Wykonawca nie może skutecznie dokonać zmiany ani wycofać złożonej oferty.
   10. Treść oferty musi być zgodna z warunkami zamówienia określonymi w SWZ i innych dokumentach zamówienia.
   11. Tajemnica przedsiębiorstwa:
3. Nie ujawnia się informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1913), jeżeli Wykonawca, wraz z przekazaniem takich informacji, zastrzegł, że nie mogą być one udostępniane oraz wykazał, że zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. Wykonawca nie może zastrzec informacji o nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania Wykonawców, których oferty zostały otwarte oraz cenach lub kosztach zawartych w ofertach.
4. W przypadku zastrzeżenia informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1913), Wykonawca w celu utrzymania w poufności tych informacji, ma obowiązek wydzielić z oferty te informacje. Podczas dodawania załączników do oferty Wykonawca ma możliwość ustawienia ich jako jawne lub niejawne. W razie jednoczesnego wystąpienia w danym dokumencie lub oświadczeniu treści o charakterze jawnym i niejawnym, należy podzielić ten plik na dwa pliki i każdy z nich odpowiednio oznaczyć. Odpowiednie oznaczenie zastrzeżonej treści oferty spoczywa na Wykonawcy. Tak wydzielonych informacji Zamawiający nie będzie ujawniał.
5. Wykonawca zobowiązany jest wykazać, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa, pod rygorem możliwości ich odtajnienia.
6. W sytuacji, gdy Wykonawca zastrzeże w ofercie informacje, które nie stanowią tajemnicy przedsiębiorstwa lub są jawne na podstawie przepisów ustawy lub odrębnych przepisów, informacje te będą podlegały udostępnieniu na takich samych zasadach, jak pozostałe niezastrzeżone informacje.
   1. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za nieprawidłowe lub nieterminowe złożenie oferty, w szczególności za sytuację, gdy Zamawiający zapozna się z treścią oferty przed upływem terminu składania ofert (z uwagi np. na złożenie oferty przy użyciu zakładki „Komunikacja”). Zaleca się, aby założyć konto Wykonawcy i rozpocząć składanie oferty z odpowiednim wyprzedzeniem.
   2. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu.
7. Postanowienia dotyczące prowadzenia przez Zamawiającego wyjaśnień w toku badania i oceny ofert:
   1. Zamawiający może wezwać Wykonawców do złożenia, uzupełnienia, poprawienia lub uzupełnienia oświadczenia Wykonawcy, o którym mowa w rozdz. VII pkt. 1 IDW, podmiotowych środków dowodowych, innych dokumentów lub oświadczeń składanych w postępowaniu, na zasadach określonych w art. 128 i 107 ustawy Pzp.
   2. Zamawiający może żądać od Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści oświadczenia,  
      o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp wskazanego w rozdz. VII pkt. 1 IDW, lub złożonych podmiotowych środków dowodowych lub innych dokumentów lub oświadczeń składanych w postępowaniu.
   3. W toku badania i oceny ofert Zamawiający może żądać od Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert oraz innych składanych dokumentów lub oświadczeń. Niedopuszczalne jest prowadzenie między Zamawiającym a Wykonawcą negocjacji dotyczących złożonej oferty z uwzględnieniem pkt. 3.4., dokonywanie jakiejkolwiek zmiany w jej treści.
   4. Zamawiający poprawia w ofercie oczywiste omyłki pisarskie oraz oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek, niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego oferta została poprawiona.
   5. Zamawiający poprawia w ofercie inne omyłki polegające na niezgodności oferty  
      z dokumentami zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty, niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego oferta została poprawiona, wyznaczając jednocześnie Wykonawcy odpowiedni termin na wyrażenie zgody na poprawienie w ofercie omyłki lub zakwestionowanie sposobu jej poprawienia. Brak odpowiedzi w wyznaczonym terminie uznaje się za wyrażenie zgody na poprawienie omyłki.
   6. Jeżeli zaoferowana cena lub koszt, lub ich istotne części składowe, wydają się rażąco niskie  
      w stosunku do przedmiotu zamówienia lub budzą wątpliwości Zamawiającego co do możliwości wykonania przedmiotu zamówienia zgodnie z wymaganiami określonymi  
      w niniejszej specyfikacji lub wynikającymi z odrębnych przepisów, Zamawiający zażąda od Wykonawcy wyjaśnień, w tym złożenia dowodów w zakresie wyliczenia ceny lub kosztu, lub ich istotnych części składowych.
   7. Obowiązek wykazania, że oferta nie zawiera rażąco niskiej ceny lub kosztu spoczywa na Wykonawcy. Odrzuceniu, jako oferta z rażąco niską ceną lub kosztem, podlega oferta Wykonawcy, który nie udzielił wyjaśnień w wyznaczonym terminie, lub jeżeli złożone wyjaśnienia wraz z dowodami nie uzasadniają rażąco niskiej ceny lub kosztu tej oferty.

# XII. Miejsce i termin składania i otwarcia ofert

* + 1. Termin składania ofert **28 stycznia 2025 r. do godz. 10:00**.
    2. Oferty należy składać za pośrednictwem Platformy zakupowej OPEN NEXUS:

<https://platformazakupowa.pl/pn/nowystaw/proceedings> (zakładka postępowania).

* + 1. Oferty zostaną otwarte dnia: **28 stycznia 2025 r. o godz. 10:05**.
    2. Przed otwarciem ofert Zamawiający udostępnia na stronie internetowej prowadzonego postępowania informację o kwocie, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
    3. Zamawiający, niezwłocznie po otwarciu ofert, sporządzi i udostępni na stronie internetowej prowadzonego postępowania informacje o:
  1. nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania Wykonawców, których oferty zostały otwarte;
  2. cenach zawartych w ofertach.

# XIII. Opis sposobu obliczenia ceny

1. Wykonawca w formularzu ofertowym poda cenę oferty brutto za wykonanie przedmiotu zamówienia, wartość podatku VAT oraz wartość netto. Stawka podatku VAT jest określana zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 roku o podatku od towarów i usług (tekst jednolity: Dz. U. z 2024 r. poz. 361).
2. Do celów obliczeniowych Zamawiający ustala wysokości stopy procentowej WIBOR 1M z dnia ogłoszenia o zamówieniu. Wskazana wartość WIBOR 1M służy dla celów porównania ofert i wyboru najkorzystniejszej oferty.
3. Wykonawca nie może pominąć jakiejkolwiek pozycji zapisanej w Formularzu ofertowym.
4. Skalkulowana przez Wykonawcę cena musi uwzględniać wszystkie wymagania Zamawiającego określone w niniejszej SWZ i załącznikach oraz obowiązujących przepisach, musi obejmować wszelkie koszty i opłaty, jakie poniesie Zamawiający z tytułu należytego, zgodnego z SWZ i obowiązującymi przepisami wykonania przedmiotu zamówienia.
5. Cena powinna obejmować wszystkie czynniki cenotwórcze, które będą stanowiły wynagrodzenie Wykonawcy tj. ubezpieczenie, miesięczne raty leasingowe, cenę wykupu, koszt obsługi umowy leasingowej (koszty, opłaty, prowizje, etc), kwotę wszystkich pozostałych kosztów i opłat związanych w szczególności z dostarczeniem przedmiotu zamówienia do siedziby Zamawiającego, dostarczeniem dokumentów dopuszczających sprzęt do eksploatacji .
6. Cenę oferty brutto za dostawę w formie leasingu operacyjnego przedmiotu zamówienia należy przedstawić w Formularzu ofertowym w pkt 3.2., stanowiącym załącznik nr 1 do niniejszej IDW, z wyszczególnieniem kosztów składowych wskazanych w tabeli trzeciej pkt.3.2 formularza ofertowego.
7. Wszystkie kwoty powinny być podane w złotych polskich. Cena oferty w pkt.3.2.powinna być wyrażona cyfrowo i słownie oraz podana z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku zaokrąglona z zastosowaniem reguł matematycznych. W przypadku, gdy Wykonawca poda ceny z większą, niż dwie liczbą cyfr po przecinku, Zamawiający dokona poprawy tej ceny do dwóch miejsc po przecinku zgodnie z matematycznymi regułami zaokrąglania.
8. Cena może być tylko jedna za oferowany przedmiot zamówienia, nie dopuszcza się wariantowości cen.
9. Cena nie ulega zmianie przez okres trwania umowy za wyjątkiem sytuacji opisanych w SWZ i umowie.
10. Wszelkie błędy powstałe przy odczytaniu SWZ lub interpretacji tych dokumentów oraz wady powstałe na skutek niewłaściwego obliczenia ceny oferty obciążają wyłącznie Wykonawcę.
11. Jeżeli zostanie złożona oferta, której wybór prowadziłby do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług  
    dla celów zastosowania kryterium ceny Zamawiający doliczy do przedstawionej w tej ofercie ceny kwotę podatku od towarów i usług, którą miałby obowiązek rozliczyć. Wykonawca składając ofertę ma obowiązek:
    1. poinformowania Zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadził do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego;
    2. wskazania nazwy (rodzaju) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będą prowadziły do powstania obowiązku podatkowego;
    3. wskazania wartości towaru lub usługi objętego obowiązkiem podatkowym Zamawiającego, bez kwoty podatku;
    4. wskazania stawki podatku od towarów i usług, która zgodnie z wiedzą Wykonawcy, będzie miała zastosowanie.

# XIV. Opis kryteriów, którymi Zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty

1. Kryteria oceny ofert - Zamawiający uzna oferty za spełniające wymagania i przyjmie do szczegółowego rozpatrywania, jeżeli:
   1. oferta spełnia wymagania określone niniejszą specyfikacją,
   2. oferta została złożona w określonym przez Zamawiającego terminie,
   3. Wykonawca przedstawił ofertę zgodną co do treści z warunkami zamówienia.
2. Kryteria oceny ofert - stosowanie matematycznych obliczeń przy ocenie ofert, stanowi podstawową zasadę oceny ofert, które oceniane będą w odniesieniu do najkorzystniejszych warunków przedstawionych przez Wykonawców w zakresie każdego kryterium.
3. Za parametry najkorzystniejsze w danym kryterium, oferta otrzyma maksymalną ilość punktów ustaloną w poniższym opisie, pozostałe będą oceniane odpowiednio – wg zasad przyznawania punktacji określonych w poszczególnych kryteriach oceny ofert, wybór oferty dokonany zostanie na podstawie opisanych kryteriów i ustaloną punktację: punktacja 0-100 (100% = 100 pkt.).
4. Wybór oferty zostanie dokonany w oparciu o przyjęte w niniejszym postępowaniu kryteria oceny ofert przedstawione poniżej:
   1. **cena oferty - 60% (A)**

Oferta z najniższą ceną za wykonanie całości przedmiotu zamówienia uzyska maksymalną ilość punktów tj. 60, pozostałe oferty będą przeliczane proporcjonalnie zgodnie ze wzorem:

**C = (Cmin/Cn) x 60**

gdzie: **C** - liczba punktów uzyskanych przez ofertę z tytułu kryterium „cena”;

**Cmin** - najniższa cena ofertowa w niniejszym postępowaniu;

**C**n - cena oferty badanej;

**Wykonawca może otrzymać maksymalnie 60 pkt. w kryterium „cena”.**

* 1. **Okres oferowanego leasingu (L) – waga 20% przy czym liczba punktów zostanie przyznana ocenianej ofercie w tym kryterium w następujący sposób:**

1. gdy oferowany okres leasingu będzie wynosił 72 miesiące – 0 pkt,
2. gdy oferowany okres leasingu będzie wynosił 84 miesiące – 5 pkt,
3. gdy oferowany okres leasingu będzie wynosił 96 miesięcy – 10 pkt,
4. gdy oferowany okres leasingu będzie wynosił 108 miesięcy – 15 pkt,
5. gdy oferowany okres leasingu będzie wynosił 120 miesięcy – 20 pkt,

Jeżeli Wykonawca zaoferuje okres leasingu krótszy niż 72 miesiące – oferta takiego Wykonawcy zostanie odrzucona jako niezgodna z SWZ.

Jeżeli Wykonawca nie zaoferuje żadnego okresu gwarancji - Wykonawca otrzyma 0 pkt. Wówczas Zamawiający przyjmie, że Wykonawca oferuje 72 miesiące okresu leasingu.

4.3. **Okres gwarancji jakości** **(G) – waga 20%** przy czym liczba punktów zostanie przyznana ocenianej ofercie w tym kryterium w następujący sposób:

1. gdy oferowany okres gwarancji wynosi co najmniej 12 miesięcy: 0 pkt,
2. gdy oferowany okres gwarancji wynosi co najmniej 24 miesiące: 10 pkt,
3. gdy oferowany okres gwarancji wynosi co najmniej 36 miesięcy: 20 pkt,

Wykonawca winien zaoferować okres gwarancji w pełnych miesiącach, przy czym oferowany okres gwarancji jakości nie może być krótszy niż 12 miesiące.

Jeżeli Wykonawca zaoferuje okres gwarancji dłuższy niż 36 miesiące – przyjmuje się, że Wykonawca zaoferował maksymalny okres gwarancji jakości i otrzyma 20 pkt.

Jeżeli Wykonawca zaoferuje okres gwarancji krótszy niż 12 miesięcy – oferta takiego Wykonawcy zostanie odrzucona jako niezgodna z SWZ.

Jeżeli Wykonawca nie zaoferuje żadnego okresu gwarancji - Wykonawca otrzyma 0 pkt. Wówczas Zamawiający przyjmie, że Wykonawca oferuje 12 miesięcy gwarancji.

(*niniejsza gwarancja dotyczy innych podzespołów, niż głowica uchylno-obrotowa na którą wymagane jest obligatoryjne minimum 24 miesiące oraz układ hydrauliczny i technologię na które wymagane jest minimum 84 miesiące, bądź 7500h na silnik- w zależności co nastąpi wcześniej).*

1. W celu wyboru najkorzystniejszej oferty w powiązaniu z przedstawionymi wyżej kryteriami Zamawiający będzie posługiwał się następującym wzorem:

**Lp = C + L + G**

gdzie:

|  |  |
| --- | --- |
| **Lp** | - łączna liczba punktów uzyskanych przez ofertę ; |
| **C** | liczba punktów uzyskanych przez ofertę n z tytułu kryterium „cena”; |
| **L** | liczba punktów uzyskanych przez ofertę z tytułu kryterium „okres leasingu”; |
| **G** | liczba punktów uzyskanych przez ofertę z tytułu kryterium „przedłużenie  okresu gwarancji jakości. |

1. Oferta wypełniająca w najwyższym stopniu wymagania określone w każdym kryterium otrzyma maksymalną liczbę punktów. Pozostałym Wykonawcom, wypełniającym wymagania kryterialne przypisana zostanie odpowiednio mniejsza liczba punktów. Wynik zostanie zaokrąglony do dwóch miejsc po przecinku, zgodnie z zasadami zaokrąglania i będzie traktowany jako wartość punktowa oferty.
2. Wynik - oferta, która przedstawia najkorzystniejszy bilans (maksymalna liczba przyznanych punktów w oparciu o ustalone kryteria) zostanie oceniona jako najkorzystniejsza, pozostałe oferty zostaną sklasyfikowane zgodnie z ilością uzyskanych punktów.
3. Jeżeli nie można wybrać najkorzystniejszej oferty z uwagi na to, że dwie lub więcej ofert przedstawia taki sam bilans ceny i innych kryteriów oceny ofert, Zamawiający wybiera spośród tych ofert ofertę, która otrzymała najwyższą ocenę w kryterium o najwyższej wadze, tj. w kryterium ceny. Jeżeli w kryterium ceny oferty otrzymają taką samą ocenę, Zamawiający wezwie Wykonawców, którzy złożyli te oferty, do złożenia w terminie określonym przez Zamawiającego ofert dodatkowych zawierających nową cenę.
4. Zamawiający dokona wyboru najkorzystniejszej oferty spośród niepodlegających odrzuceniu ofert złożonych w odpowiedzi na ogłoszenie o zamówieniu.
5. Zamawiający dla potrzeb oceny oferty, której wybór prowadziłby do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług, doliczy do przedstawionej w niej ceny kwotę podatku od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami.
6. Zamawiający nie przewiduje przeprowadzenia aukcji elektronicznej w celu wyboru najkorzystniejszej spośród ofert uznanych za ważne.

# XV. Informacja o formalnościach, jakie powinny zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego

1. Zamawiający podpisze umowę z Wykonawcą, który przedłoży najkorzystniejszą ofertę.
2. Zamawiający niezwłocznie poinformuje wszystkich Wykonawców o wyborze najkorzystniejszej oferty, podając w szczególności:
   1. nazwę albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania, jeżeli jest miejscem wykonywania działalności Wykonawcy, którego ofertę wybrano, oraz nazwy albo imiona i nazwiska, siedziby albo miejsca zamieszkania, jeżeli są miejscami wykonywania działalności Wykonawców, którzy złożyli oferty, a także punktację przyznaną ofertom w każdym kryterium oceny ofert i łączną punktację;
   2. informację o Wykonawcach, których oferty zostały odrzucone.
3. Zawiadomienie o wyborze najkorzystniejszej oferty zawierać będzie uzasadnienie faktyczne  
   i prawne oraz zamieszczone zostanie na stronie internetowej prowadzonego postępowania,  
   tj. <https://platformazakupowa.pl/pn/nowystaw/proceedings>. Informacja zamieszczona na stronie internetowej zawierać będzie informacje o których mowa w pkt. 21.
4. O unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego Zamawiający zawiadomi równocześnie wszystkich Wykonawców, którzy złożyli oferty podając uzasadnienie faktyczne i prawne. Informacja o unieważnieniu postępowania zamieszczona zostanie również na stronie internetowej prowadzonego postępowania,

tj. <https://platformazakupowa.pl/pn/nowystaw/proceedings>.

1. W przypadku unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia Zamawiający niezwłocznie zawiadamia Wykonawców, którzy ubiegali się o udzielenie zamówienia w tym postępowaniu,  
   o wszczęciu kolejnego postępowania, które dotyczy tego samego przedmiotu zamówienia lub obejmuje ten sam przedmiot zamówienia.
2. Umowa zostanie zawarta w formie pisemnej w terminie nie krótszym niż:
   1. **10 dni** od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało przesłane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, lub
   2. **15 dni** od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zostało ono przesłane w inny sposób niż określono w pkt. 6.1,
   3. w przypadku gdy, w postępowaniu złożona została tylko jedna oferta możliwe jest zawarcie umowy przed upływem ww terminów.
3. O miejscu i terminie podpisania umowy Zamawiający powiadomi wybranego Wykonawcę.
4. W przypadku, gdy okaże się, że Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza będzie uchylał się od zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego, Zamawiający może dokonać ponownego badania i oceny ofert spośród ofert pozostałych w postępowaniu Wykonawców oraz wybrać najkorzystniejszą ofertę albo unieważnić postępowanie.
5. Jeżeli zostanie wybrana oferta Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, Wykonawca, przed podpisaniem umowy zobowiązany będzie do złożenia kopii umowy regulującej współpracę tych Wykonawców.

# XVI. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy

Zamawiający nie wymaga wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

# XVII. Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy

1. Umowa w sprawie realizacji zamówienia publicznego zawarta zostanie z uwzględnieniem postanowień wynikających z treści niniejszej specyfikacji warunków zamówienia oraz danych zawartych w ofercie.
2. Zamawiający określa warunki umowy na realizację zamówienia w niniejszym postępowaniu  
   w projekcie umowy.
3. Do zawartej umowy będą miały zastosowanie przepisy art. 454 i 455 ustawy Pzp.
4. Zamawiający przewiduje i zastrzega sobie prawo wprowadzenia zmian w treści umowy w zakresie  
   i na zasadach określonych w istotnych postanowieniach umowy stanowiącym TOM III do SWZ.
5. Wszelkie zmiany i uzupełnienia umowy wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności,  
   w drodze podpisanego przez obie Strony aneksu pod rygorem nieważności.

# XVIII. Pouczenie o środkach ochrony prawnej

1. Środki ochrony prawnej określone w Dziale IX ustawy Pzp (Odwołanie, Skarga do Sądu)  
   w niniejszym postępowaniu przysługują Wykonawcom, a także innym podmiotom, jeżeli mają lub miały interes w uzyskaniu niniejszego zamówienia lub poniosły lub mogą ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy Pzp.
2. Wobec ogłoszenia o zamówieniu oraz dokumentów zamówienia środki ochrony prawnej przysługują również organizacjom wpisanym na listę organizacji uprawnionych do wnoszenia środków ochrony prawnej prowadzoną przez Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych oraz Rzecznikowi Małych i Średnich Przedsiębiorców.
3. Odwołanie przysługuje od:
   1. niezgodnej z przepisami ustawy czynności Zamawiającego, podjętej w postępowaniu  
      o udzielenie zamówienia, w tym na projektowane postanowienie umowy;
   2. zaniechania czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia, do której Zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy;
   3. zaniechania przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia, mimo że Zamawiający był do tego obowiązany.
4. Odwołanie powinno wskazywać czynność lub zaniechanie czynności Zamawiającego, której zarzuca się niezgodność z przepisami ustawy lub wskazanie zaniechania przeprowadzenia postępowania o udzielenia zamówienia, zawierać zwięzłe przedstawienie zarzutów, określać żądanie co do sposobu rozstrzygnięcia oraz wskazywać okoliczności faktyczne i prawne uzasadniające wniesienie odwołania oraz dowodów na poparcie przytoczonych okoliczności.
5. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej. Odwołujący przekazuje Zamawiającemu odwołanie wniesione w formie elektronicznej albo postaci elektronicznej albo kopię tego odwołania, jeżeli zostało ono wniesione w formie pisemnej, przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu.
6. Odwołanie wnosi się w terminie:
   1. **10 dni** od dnia przesłania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, lub
   2. **15 dni** od dnia przesłania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana w inny sposób niż określono w pkt. 6.1.
7. Odwołanie wobec treści ogłoszenia o zamówieniu lub wobec treści dokumentów zamówienia wnosi się w terminie **10 dni** od dnia zamieszczenia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej lub dokumentów zamówienia na stronie internetowej prowadzonego postępowania.
8. Odwołanie wobec czynności innych niż określone w pkt. 6 i 7 wnosi się w terminie **10 dni** od dnia,  
   w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość  
   o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.
9. Jeżeli Zamawiający mimo takiego obowiązku nie przesłał Wykonawcy zawiadomienia o wyborze oferty najkorzystniejszej odwołanie wnosi się nie później niż w terminie:
   1. **30 dni** od dnia zamieszczenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej ogłoszenia o wyniku postępowania;
   2. **6 miesięcy** od dnia zawarcia umowy, jeżeli zamawiający nie opublikował w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej ogłoszenia o udzieleniu zamówienia
10. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo w formie elektronicznej albo w postaci elektronicznej, z tym że odwołanie i przystąpienie do postępowania odwoławczego, wniesione w postaci elektronicznej, wymagają opatrzenia podpisem zaufanym. Pisma w formie pisemnej wnosi się za pośrednictwem operatora pocztowego, w rozumieniu ustawy z dnia 23 listopada 2021 r. – Prawo pocztowe, osobiście, za pośrednictwem posłańca, a pisma  
    w postaci elektronicznej wnosi się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.
11. Pozostałe informacje dotyczące środków ochrony prawnej znajdują się w Dziale IX ustawy Pzp "Środki ochrony prawnej", art. od 505 do 590.

# XIX. Klauzula informacyjna z art. 13 RODO

Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679  
z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO”, informuję że:

1. Administratorem danych jest Urząd Miejski w Nowym Stawie reprezentowany przez Burmistrza Nowego Stawu, ul. Gen. Józefa Bema 1, 82-230 Nowy Staw. Kontakt z administratorem możliwy jest osobiście lub korespondencyjnie na wskazany adres, telefonicznie pod numerami  
   tel. +48 (55) 271 51 00, 0 55 271 51 10, +48 (55) 271 51 20 lub za pośrednictwem poczty elektronicznej: [um@nowystaw.pl](mailto:um@nowystaw.pl).
2. W sprawach związanych z przetwarzaniem danych osobowych, a także przysługujących w tym zakresie praw można kontaktować się z Inspektorem Ochrony Danych wyznaczonym w Jednostce za pomocą poczty elektronicznej: [iod@nowystaw.pl](mailto:iod@nowystaw.pl).
3. Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w celu związanym z postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego Nr ZP.271.1.3.2024  
   pn. „*Dostawa w formie leasingu operacyjnego fabrycznie nowej koparko-ładowarki dla Urzędu Gminy w Nowym Stawie*”. Podstawą prawną ich przetwarzania są w szczególności przepisy:
   1. Ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych – zwana dalej „Ustawa Pzp”,Ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych,
   2. Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy,
   3. Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie protokołów postępowania oraz dokumentacji postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, a także inne akty prawne regulujące zasady postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.
4. Odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 18 oraz art. 74 ustawy Pzp oraz zgodnie z zasadami określonymi w umowie o dofinansowanie, upoważnione z mocy prawa podmioty, w tym organy władzy publicznej oraz podmioty wykonujące zadania publiczne w zakresie i celach wynikających z przepisów prawa, dostawcy systemów IT, z którymi współpracuje Administrator, w celu utrzymania ciągłości oraz poprawności działania systemów, podmiotom prowadzącym działalność pocztową lub kurierską, w celu dostarczenia korespondencji, podmiotom z którymi współpracuje Administrator na podstawie stosownych umów powierzenia przetwarzania danych, a także osobom lub podmiotom, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o przepisy Ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej.
5. Pani/Pana dane osobowe nie będą przekazywane do państwa trzeciego/organizacji międzynarodowej.
6. Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane, zgodnie z art. 78 ust. 1 ustawy Pzp, przez okres  
   4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy oraz nie krócej niż przez okres przewidziany w instrukcji kancelaryjnej, stanowiącej załącznik nr 1 do rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 18 stycznia 2011 w sprawie instrukcji kancelaryjnej, jednolitych rzeczowych wykazów akt, instrukcji w sprawie organizacji i zakresu działania archiwów zakładowych oraz umów o dofinansowanie.
7. Obowiązek podania przez Panią/Pana danych osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisach ustawy Pzp, związanym z udziałem  
   w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego; jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania a konsekwencje niepodania określonych danych wynikają z ustawy Pzp.
8. W odniesieniu do Pani/Pana danych osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosowanie do art. 22 RODO.
9. Posiada Pani/Pan:
   1. na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych Pani/Pana dotyczących;  
      w przypadku, gdy skorzystanie z tego prawa wymagałoby po stronie Administratora niewspółmiernie dużego wysiłku może zostać Pani/Pan zobowiązana do wskazania dodatkowych informacji mających na celu sprecyzowanie żądania, w szczególności podania nazwy lub daty postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu albo do sprecyzowania nazwy lub daty zakończonego postępowania o udzielenie zamówienia;
   2. na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania lub uzupełnienia Pani/Pana danych osobowych (skorzystanie z prawa do sprostowania lub uzupełnienia nie może skutkować zmianą wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego ani zmianą postanowień umowy w zakresie niezgodnym z ustawą Pzp oraz nie może naruszać integralności protokołu oraz jego załączników);
   3. na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od Administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych z zastrzeżeniem okresu trwania postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu oraz przypadków, o których mowa w art. 18 ust. 2 RODO (prawo do ograniczenia przetwarzania nie ma zastosowania w odniesieniu do przechowywania,
   4. w celu zapewnienia korzystania ze środków ochrony prawnej lub w celu ochrony praw innej osoby fizycznej lub prawnej, lub z uwagi na ważne względy interesu publicznego Unii Europejskiej lub państwa członkowskiego); wystąpienie z żądaniem, o którym mowa w art. 18 ust. 1 RODO, nie ogranicza przetwarzania danych osobowych do czasu zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu;
   5. prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pani/Pan, iż przetwarzanie danych osobowych Pani/Pana dotyczących narusza przepisy RODO; organem właściwym dla przedmiotowej skargi jest Prezes Urzędu Ochrony Danych Osobowych, ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa.
10. Nie przysługuje Pani/Panu:
    1. w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO prawo do usunięcia swoich danych osobowych, prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO,
    2. na podstawie art. 21 RODO prawo wniesienia sprzeciwu wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania Pani/Pana danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO.

# XX. Postanowienia końcowe

1. Uczestnicy postępowania mają prawo wglądu do treści protokołu postępowania oraz do załączników do protokołu. Protokół postępowania jest jawny i udostępniany na wniosek.
2. Załącznikami do protokołu postępowania są w szczególności: oferty, opinie biegłych, oświadczenia, informacja z zebrania z Wykonawcami, zawiadomienia, wnioski, dowód przekazania ogłoszenia do Dziennika Urzędowego Unii Europejskiej, inne dokumenty i informacje składane przez Zamawiającego i Wykonawców oraz umowa w sprawie zamówienia publicznego.
3. Załączniki do protokołu postępowania udostępnia się po dokonaniu wyboru najkorzystniejszej oferty albo unieważnieniu postępowania, z tym że oferty wraz z załącznikami, udostępnia się niezwłocznie po otwarciu ofert, nie później jednak niż w terminie 3 dni od dnia ich otwarcia.
4. Udostępnienie dokumentów odbywać się będzie wg poniższych zasad:
   1. Zamawiający udostępnia wskazane dokumenty na wniosek,
   2. udostępnianie protokołu postępowania lub załączników do protokołu postępowania następuje, co do zasady, przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.
5. W sprawach nieuregulowanych zastosowanie mają przepisy ustawy Pzp oraz Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie protokołów postępowania oraz dokumentacji postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  
   (Dz. U. z 2020 r. poz. 2434).

# XXI. Załączniki

Załączniki składające się na integralną cześć IDW:

1. Załącznik nr 1 – wzór formularza oferty,
2. Załącznik nr 2 – wzór oświadczenia w formie Jednolitego Europejskiego Dokumentu Zamówienia (JEDZ),
3. Załącznik nr 3 - wzór oświadczenia o przynależności albo braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej,
4. Załącznik nr 4 - oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia z postępowania dot. Ukrainy,
5. Załącznik nr 5 – wzór oświadczenia wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 Pzp
6. Załącznik nr 6 - oświadczenie z art. 117 Pzp.